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Zápis 
z 9/2016 zasedání Zastupitelstva městyse Heraltice, 

konaného dne 5.9.2016, od 18:30 hodin. 
 
Den a místo konání: 5 . 9. 2016 , budova úřadu městyse Heraltice, kancelář starosty 
Hodina zahájení a ukončení: 18:30 –  19:48 hod. 
Jména urč. ověřovatelů zápisu: Krátká N., Diviš J.. 
Jména přítomných členů ZM: Diviš Jiří, Ing. Ježek Jaromír,  Ježek Miroslav, Krátká Naďa, Koukal Jiří,  
Málek Tomáš. 
Jména omluvených členů ZM:  Mgr. Bobek Josef, 
Jména pozvaných na zasedání ZM: - Lazárková I., Mgr. Bartheldy.  
Veřejnost  :  0 

 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Heraltice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18.30 hodin starostou městyse  p. Tomášem Málkem („dále jako„starosta“). 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu s § 91 odst. 1 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace podle § 93 
odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Úřadu městyse Heraltice zveřejněna v souladu 
se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 28.8.2016 do 5.9.2016.  Současně byla 
zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 
Starosta dále konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
 
 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu Naďu Krátkou a Jiřího Diviše, 
a zapisovatelem p. Tomáše Málka. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice určuje ověřovateli zápisu Jiřího Diviše a Naďu Krátkou. 
Zapisovatelem určuje Tomáše Málka. 
 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 
Schválení programu: 

 
Starosta předložil zápis z minulé schůze, seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s 
pozvánkou předanou členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední 
desce.  
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Starosta informoval zastupitele o změně programu přiřadit  bod č.4 : Povolení výjimky z 
počtu žáků ve třídě ZŠ a MŠ Heraltice. 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice schvaluje zápis z minulé schůze a následující program 
zasedání: 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2. Schválení programu a zápisu z minulé schůze 
3. Změna rozpočtu č. 5. 
4. Povolení výjimky z počtu žáků ve třídě ZŠ a MŠ Heraltice. 
5. Různé 
6. Závěr 
 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 
Bod I – Úprava rozpočtu č.5 

 
Starosta předložil úpravu rozpočtů, prošel jednotlivé položky úpravy rozpočtů s 
komentářem. 
A nechal hlasovat o úpravě těchto dokumentů. (-příloha č. 1. ) 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice schvaluje Úpravu rozpočtu č.5. 
 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 
 
 

Bod II - Povolení výjimky z počtu žáků ve třídě ZŠ a MŠ Heraltice. 
Starosta seznámil přítomné, o žádosti ředitele školy na povolení výjimky z nejnižšího počtu 
žáků ve třídě. Výjimka se týká roku 2016/2017 a stanovuje počet žáků 16 ve dvou třídách 
podle §23 odst. 3 zákona č. 561/2004 Sb.  Předal slovo Mgr. Bartheldymu – řediteli ZŠ a MŠ 
Heraltice aby seznámil zastupitele  se stavem školy. Ten  informoval zastupitele o stavu 
školy, a zodpovídal na četné dotazy týkajících se provozu školy.  
 
Starosta poděkoval za informace a  nechal hlasovat o povolení výjimky. (-příloha č. 2. ) 
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Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse povoluje výjimku ZŠ a MŠ v Heralticích z nejnižšího počtu žáků ve 
třídě. 
 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 
 

 
 

Bod III - Různé 
 
 
Starosta informoval zastupitele, o tom že se zabýval žádosti města Třebíče na příspěvek 
denního stacionáře. Z informací které starosta získal tak žádná obec nevyhověla žádosti 
v plné výši. Proto vyzval zastupitele, aby navrhli částku kterou  městys Heraltice podpoří.  
Z debaty vyplynula částka  5000,- Kč . Starosta vzal na vědomí tuto částku a slíbil informovat 
o tomto žadatele město Třebíč.  

 
Vzato na vědomí 

 
Starosta informoval zastupitele, o volném  bytu č. 1.  v čp. 88. informoval dále o nutnosti 
provést opravy. Přislíbil, že zastupitele pozve na prohlídku bytu po opravách.  
Starosta dále informoval zastupitele o počtu zájemců, které do dnešního dne registruje a  
oznámil, že pronájem bude na příštím ZM projednáván 
 

Vzato na vědomí 
 
 
 

INTEPELACE 
 
p. Ježek M.  
se dotázal, zda již bylo doručeno vyrozumění získané dotaci na vozidlo JPO. Starosta zobrazil 
přehled spisové služby, ze kterého vyplynulo, že zatím žádný takový dokument nebyl 
doručen.  
 

---- 
p. Diviš  

---- 
 
Mgr. Bobek   
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---- 
 
p. Koukal 
informoval zastupitele o  možnosti směny pozemku parc. č.  139/43 a parc. č. 138/2,  který je 
ve vlastnictví Římskokatolické farnosti Heraltice.  Tento pozemek by se mohl směnit za část 
parcely parc.č. 139/35, který je ve vlastnictví městyse. Na tomto směněném pozemku by 
navrhoval, aby městys vybudoval areál pro hasičský sport.  
Starosta informoval zastupitele, že již proběhla předběžná dohoda se zástupci církve. A že 
pokud nebudou námitky, bude vyvíjet aktivitu pro realizaci záměny pozemku.  
Nikdo ze zastupitelů k tomuto návrhu nevyjádřil záporné stanovisko.  
  
 
p. Krátká 
se dotazovala na realizaci výstavby cesty na Plesnickou cestu a chodníků, které jsou 
v rozpočtu.   
Starosta ji informoval, že se snaží domluvit se zhotovitelem komunikace na termínu a sjednat 
si s ním schůzku. 
Co se týče chodníků, několik oslovených firem odmítlo zpracovat kalkulaci ceny z důvodu 
plné kapacity firmy. Proto vyzval zastupitele, aby mu navrhly některé jiné zhotovitele stavby.   
 
 
 
Ing. Ježek J. 
se dotazoval na řešení stavu požární nádrže na návsi a zda  již je vypracovaný projekt na 
využití či opravy této plochy. Starosta jej informoval o tom, že je slíbena 3D vizualizace na 
využití prostoru.  
 
 
 
Starosta poděkoval všem za účast a ukončil zasedání zastupitelstva v 19:48 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:      Zapsal: 
 
 
…………………………….         ……………………………….  
Krátká Naďa        Málek Tomáš 
 
 
…………………………….   
 Diviš Jiří   


